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				Memorandum o Temelínu: ZAT s Arevou			

									

					
					
							
	
																		Kategorie: Firmy							
	
				
				
					22. červen 2012				
			


                
	
	
				
								
		Zástupci firmy ZAT dnes podepsali s francouzským koncernem AREVA memorandum o vzájemné spolupráci při dodávkách do jaderné energetiky. „Podepsání memoranda se společností AREVA je pro nás významný krok pro navázání dlouhodobé spolupráce mezi oběma firmami. Naše společnost disponuje moderními řídicími systémy pro řízení technologií primární a sekundární časti jaderných elektráren, které mohou být kvalitní součástí dodávek firmy AREVA nejen v dostavbě JE Temelín, ale i v jiných společných dodávkách do zahraničí," říká Vladislava Česáková, členka představenstva a výkonná ředitelka managementu společnosti ZAT a.s.
 
Memorandum o vzájemné spolupráci stvrdili svým podpisem Stefan vom Scheidt, General Manager AREVA v Německu a Vladislava Česáková a Ivo Tichý, členové představenstva firmy ZAT.

Společnost AREVA  spolupracuje s více než 95 % provozovateli elektráren na světě, což představuje 80 % obratu firmy. V České republice se firma uchází o dostavbu dvou jaderných bloků Jaderné elektrárny Temelín.

ZAT v dodávkách pro jadernou energetiku

Firma ZAT disponuje dlouholetým know-how při realizaci zakázek pro jadernou energetiku. Za čtyřicet let dodávek do této oblasti získala zkušenosti a reference z projektů řídicích systémů 25 bloků JE v hodnotě více než 4,5 miliardy korun. V bývalém Československu se podílela na výstavbě jaderných elektráren Bohunice, Dukovany, Mochovce a Temelín. Vzhledem k nutnosti a potřebám trhu se dnes firma zaměřuje na obnovu systémů kontroly a řízení pro primární, sekundární okruh a pomocných provozů u nás i v zahraničí.

V poslední době firma ZAT využila své zkušenosti při realizaci obnovy SKŘ jaderných elektráren Dukovany a Temelín, na Slovenku jaderných elektráren Bohunice II a Mochovce a na Ukrajině jaderných elektráren Chmelnická, Jihoukrajinská, Rovenská, Záporožská aj. Šlo o jaderné reaktory typu VVER 440 a 1000 MV.

ZAT a.s.

Společnost ZAT a.s. zajišťuje vyšší dodávky ASŘTP (automatický systém řízení technologických procesů) včetně koordinace všech potřebných činností a subdodávek v oblasti automatizace pro energetiku a průmyslové procesy. Silnou stránkou firmy je návrh a realizace technických koncepcí a hierarchií řídicích systémů pro různé stupně bezpečnosti. Společnost ZAT a.s. je také výrobcem zdravotnických přístrojů.
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					Nejnovější rozhovory                     
			

		

			
					
				
									
					  [image: Všem, kteří posouvají hranice lidského vědění, bych rád poděkoval]
					 
								
					                                         Všem, kteří posouvají hranice lidského vědění, bych rád poděkoval 


															
										
					Není snad dne, aby se lidstvo neposunulo ve svém vývoji o kousek dál. Nové myšlenky a jejich proměna v praktické využití provázejí naše snažení neustále. Velmi výrazně si to uvědomujeme právě nyní, v éře nástupu umělé inteligence.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: O firmách víme hodně, ale to nestačí]
					 
								
					                                         O firmách víme hodně, ale to nestačí 


															
										
					Ještě před pár lety byla hlavní devízou samotná data. V dnešním množství ale hraje důležitější roli jejich propojování, interpretace a chytrá prioritizace s ohledem na přidanou hodnotu pro klienta. Ve firmě BizMachine se této disciplíně věnují na maximum, a to už od roku 2016.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Jak vstoupil čmelák do businessu]
					 
								
					                                         Jak vstoupil čmelák do businessu 


															
										
					Je to zajímavé. Včely a vosy se člověk většinou bojí, ale čmeláka nikoli. Rád by si na něj sáhl, pohladil ho, prostě se mu na první pohled líbí. Možná i proto, že je kulaťoučký, a tvar koule, jak je známo, je tvar dokonalý...

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Cesta na silnice aneb měsíčně opravujeme stovky výtluků ve dne i v noci]
					 
								
					                                         Cesta na silnice aneb měsíčně opravujeme stovky výtluků ve dne i v noci 


															
										
					Když se nápad změní v podnikání a začne se na jeho základě měnit něco v životě člověka nebo v ekonomice dané země, potažmo světa, k lepšímu, nemůže být pro autora takového řešení větší pocta a radost.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Ráda začínám pěkně od podlahy]
					 
								
					                                         Ráda začínám pěkně od podlahy 


															
										
					Základním předpokladem pro navrhování interiérů je estetické cítění a smysl pro detail. Pokud se ale chcete v tomto oboru prosadit jako freelancer, musíte podle interiérové designérky Zuzany Boškové umět mnohem víc.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Železniční průmysl je českým úspěchem]
					 
								
					                                         Železniční průmysl je českým úspěchem 


															
										
					Vždycky jsem milovala cestu vlakem, což trvá. Míhání krajiny za oknem, polospánek plný snění, četba knížky, na niž jindy nezbýval čas. Rychlík, jenž ho zkracoval, motoráček, který některými kopci projížděl pomaloučku až vyhlídkově a já mohla očima hledat hříbky na okraji lesa.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Penzijní spoření stále výhodné pro zaměstnavatele i zaměstnance]
					 
								
					                                         Penzijní spoření stále výhodné pro zaměstnavatele i zaměstnance 


															
										
					Přáním snad většiny lidí je dožít se vysokého věku ve zdraví a spokojenosti. Tedy také mít na stáří kde bydlet, co jíst, dostupnou lékařskou péči a možnost užívat si rodiny či zálib, možná ještě i trochu pracovat, být užitečnými.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Umělá inteligence přetváří business a otevírá nové horizonty]
					 
								
					                                         Umělá inteligence přetváří business a otevírá nové horizonty 


															
										
					V době, kdy se komunikace s umělou inteligencí stává novým standardem, objevujeme, jak vylepšit podnikání a jak se odlišit od konkurence. Co to ale vlastně znamená, jak se AI projevuje v praxi? Na to nám odpověděla PhDr. Ladislava Knihová, Ph.D., MBA, autorka knihy AI Marketing Playbook: Jak ChatGPT a umělá inteligence mění svět marketingu, kterou vydal Nakladatelský dům Grada.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Kvalita jako předmět touhy, nikoli jen volby]
					 
								
					                                         Kvalita jako předmět touhy, nikoli jen volby 


															
										
					Co je to kvalita? Vnímáme ji v celé šíři? Liší se obsah tohoto pojmu ve srovnání s dobou před 30 lety? Jak ji správně charakterizovat? Proč má smysl o ní hovořit? Otázek by bylo pro nadšence a příznivce diskuzí nad uvedeným tématem jistě dost.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Abych byl jako manažer přínosem]
					 
								
					                                         Abych byl jako manažer přínosem 


															
										
					Nač myslí nejvyšší manažer značky, obchodního řetězce, prodejen? Asi to neposoudí objektivně nikdo, kdo v takové roli nebyl. Miroslav Kopřiva, šéf českého Intersportu, nosí v hlavě čísla, úkoly, přání kupujících i reklamní slogany.

 

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
			










                        
          
        
        
        
            
          
        
             
        
            
            		

					Slovo ke dni

		
				
									Obrat k přirozené stravě nebo zdravému selskému rozumu?
				
				
				
				
				
									
						Není to tak dávno, co vyšla souhrnná zpráva pod hlavičkou OSN upozorňující na nebezpečí vysoce zpracovaných potravin. A čím že jsou nebezpečné? Mají souvislost s výskytem a rozvojem některých chorob včetně těch obávaných civilizačních a duševních. O posledně jmenovaných se dokonce hovoří čím dál častěji jako o epidemii. Není se co divit. Evoluce člověku trvala léta. Jak by mohlo být lidské zažívání zvyklé na látky nebo technologické zpracování surovin, které není starší než století? Zažili jsme boom ztužených tuků, tuků na smažení, průmyslových cukrovinek obohacených o kukuřičný sirup, glukózovo-fruktózový sirup, modifikované škroby, emulgátory, sladidla, přídavky mléčných bílkovin, hrachového proteinu…Ve výčtu by se dalo pokračovat. Otázka tedy zní, když je možné restrikcemi potírat kde co, nebylo by nasnadě také něco zvýhodnit? Třeba...					

				
									
						
															Pokračování ...													
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			Budete pracovat méně a vydělávat více: investujte do vlastního ředitele         10. duben 2024



	

Dobrá investice není nutně spekulace. Nemusíte se mnou souhlasit. Dokonce se ukazuje, že ani startupy, zlato, diamanty či technologie vám peníze nedokážou zhodnotit tak jako investice do lidského kapitálu ve vlastním podniku.
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			DS 3 & DS 4 HYBRID – komfort bez dobíjení         8. duben 2024



	

Rok 2024 je pro společnost DS Automobiles rokem zrychlení její energetické transformace. Ještě před uvedením nových 100% elektrických modelů značka představuje nové elektrifikované varianty vozů DS 3 a DS 4.
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			AK ČR vyhodnotí činnost vlády a pomoc zemědělcům         5. duben 2024



	

Současné problémy agrárního sektoru, požadavky zemědělců na vládu, Poslaneckou sněmovnu a Senát Parlamentu ČR a další vývoj ohledně možných protestních akcí. O těchto tématech přijede v neděli 7. dubna do Brna debatovat téměř dvě stě delegátů reprezentujících členskou základnu Agrární komory ČR ze všech krajů na již 33. sněm této největší zemědělské organizace v Česku při příležitosti veletrhu TECHAGRO.







			



	
	
        
			Nefinanční reporting o udržitelnosti zasáhne téměř všechny české firmy         10. duben 2024



	

V Česku není ESG reporting žádnou novinkou. Podávat zprávy o udržitelnosti obchodního modelu, jehož cílem je transparentnost podniku v oblasti životního prostředí, firemní společenské odpovědnosti a strategického podnikového řízení, musí od roku 2018 několik desítek velkých českých společností.







	


		


	
        

            
        		

					Partneři

		
			


	
Hlavní partneři:
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Partner plus:

[image: ]   
         

Partneři:

[image: logo-grada3]    [image: logo-dtocz] [image: upv logo 56]
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				CRIF: Češi jsou na 11. místě v množství ukradených e-mailových adres a hesel
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: graf]V roce 2023 došlo k nárůstu množství kompromitovaných přihlašovacích údajů k účtům v kombinaci s dalšími údaji. Na celosvětové úrovni koluje na dark webu nebo je přístupných na komunikačních platformách více než 7,5 miliardy informací, což je o 44,8 % více než v roce 2022.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Realitní trh u nás letos ožívá
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: Obrázek1]Tuzemský realitní trh zažívá od loňského jara z pohledu počtu transakcí růst u všech typů nemovitostí. Prodeje v případě novostaveb v posledním čtvrtletí meziročně vzrostly téměř dvojnásobně, u starších bytů to bylo o 49 % a prodeje rodinných domů posílily o 45 %.

            


	
	



      


    

      
        




	
			
					
				Řešení makro ČR ukazují, jak může gastronomie ustát těžké časy
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: HoReCa makro CîR V]České jídelny a restaurace jsou dále pod tlakem. Poté, co většina z nich vydržela náročné období pandemie, musí se nyní vyrovnávat se změnami v přístupu zákazníků kvůli zdražování.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Řemeslníci a digitalizace: úspora času i konkurenční výhoda
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        Vlna digitalizace prostupuje napříč jednotlivými obory podnikání a stavebnictví není výjimkou. Inovace a digitalizace v tomto odvětví patří mezi ty pomalejší. To se ale nyní mění, a sílí tlak i na digitalizaci stavebního sektoru, jakožto jedno z největších odvětví.

            


	
	



      


    

      
        




	
			
					
				Český železniční průmysl ročně vytvoří stovky míst pro absolventy středních škol
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: GFpHKjZXQAAhbAv]Každoročně více než 500 míst pro absolventy středních odborných škol a učilišť vytvoří podniky českého železničního průmyslu – členové sdružení ACRI. Podniky, které vyrábějí široké portfolio produktů, od drážních vozidel přes řídicí technologie, komponenty a součástky, vybavení interiérů vozidel nebo například po kolejnice, přitom mají zájem především o absolventy oborů elektro, mechaniky, seřizovače, obsluhu CNC strojů a další specializované profese.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Většina firem kvůli vyšším nákladům, administrativě a nejasnostem propustila dohodáře
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: graf copy copy]Zaměstnavatelé v reakci na legislativní změny u dohod o provedení práce a pracovní činnosti, vyvolané novelizací zákoníku práce a konsolidačním balíčkem, snížili počty uzavřených dohod.

            


	
	



      


    
      
 
  
  


  



		


	
            

        

                
            		

					Odborní partneři

		
			


	[image: csj105] [image: cia 60 copy] [image: logo-kzps] [image: acto] [image: cma 30 let]  [image: Svaz květinářů a floristů ČR]  [image: cmsm105][image: caim200] [image: AVLOGOM3] 



		


	
        

        
            
            		

					Duševní vlastnictví - ve spolupráci s ÚPV
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			Ochrana průmyslových vzorů         19. leden 2024



	

Anglické slovo design je odvozeno z latinského de-signare, označit, vyznačit. Postupně dostalo také významy „navrhnout“ či „návrh“. Od poloviny 20. století, kdy se začal klást větší důraz na vzhled výrobků a na reklamu, se rozšířilo do mnoha jazyků, včetně češtiny, v užším významu „výtvarného návrhu užitkových předmětů“.



	Pokračování ...            



	


		


			

					Pohledem redakční rady

		
			
			

[image: Koberna MO1]


	
	
        
			Zapomínáme ale podotknout, co to bude stát a kdo to zaplatí         11. listopad 2022



	

Přednáška na konferenci České společnosti pro jakost 26. září. Jedna z nejlepších, všichni naslouchali a mám dojem, že i souhlasili. Řečníkem byl Ing. Miroslav Koberna, CSc., ředitel pro programování a strategii Potravinářské komory České republiky. Hovořil o kvalitě potravin, ale trochu z jiného úhlu, než jsme zvyklí. Okem odborného kritika se podíval na Green Deal. A jak to souvisí s tím, co máme a budeme mít na talíři? Poprosila jsem ho, aby některé myšlenky rozvedl:



	Pokračování ...            



	


		


			

					Nejčtenější

		
				
		
			
				Vliv digitalizace na firmy a zaměstnance			
		
	
	
		
			
				Konica Minolta zdvojnásobí investice			
		
	
	
		
			
				Listopadový Kulatý stůl v Brně 			
		
	
	
		
			
				Metrový koberec lze pořídit se slevou  			
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					Firmy

		
				
		
			
				Budete pracovat méně a vydělávat více: investujte do vlastního ředitele 10. duben 2024	
	
		
			
				Investoři se startupů nebojí 9. duben 2024	
	
		
			
				Obrat 150 milionů a dvojnásobná poptávka 5. duben 2024	



		


			

					Lobby info

		
				
		
			
				AK ČR vyhodnotí činnost vlády a pomoc zemědělcům 5. duben 2024	
	
		
			
				Visegrád se zaměří na turisty ze vzdálených trhů 2. duben 2024	
	
		
			
				Originální mediální kampaně zvyšují zásah 26. březen 2024	



		


			

					Finance

		
				
		
			
				ČSOB Leasing podporuje elektromobilitu  27. březen 2024	
	
		
			
				Češi v únoru nakupovali v e-shopech obdobně jako v lednu 20. březen 2024	
	
		
			
				UNIQA loni zrychlila dynamiku růstu a upevnila pozici na trhu 19. březen 2024	



		


			

					Zaregistrujte se do našeho newsletteru

		
			


	 






 














		


			

		
			


	Navštivte také naše další portály
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